
Dz-05.0021.39.2021    

Protokół nr 39/2021 

z obrad XXXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

13 lipca 2021 r.  w godz. 18.00 – 21.43,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 18 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 

2022 (Projekt Zarządu) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2021 (Projekt Zarządu) 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany stałej organizacji ruchu na ul. 

Kościelnej i Gzymsików projektem znak TA.460.2.3.2021 zaproponowanym przez 

Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie pismem znak TA.460.2.3.2021(3) z dnia  

5 maja 2021 r. (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący poinformował, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały, który nie został złożony 

na 8 dni przed sesją i nie został niezwłocznie zamieszczony na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektu 

uchwały do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie organizacji ruchu na  

ul. Chodowieckiego (Cichy Kącik) (Projekt Grupy Radnych) 

Za przyjęciem wniosku oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

w obecności 19 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 

2022 (Projekt Zarządu) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 



5. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2021 (Projekt Zarządu) 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany stałej organizacji ruchu na ul. 

Kościelnej i Gzymsików projektem znak TA.460.2.3.2021 zaproponowanym przez 

Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie pismem znak TA.460.2.3.2021(3) z dnia  

5 maja 2021 r. (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

8. Przyjęcie uchwały w sprawie organizacji ruchu na ul. Chodowieckiego (Cichy Kącik) 

(Projekt Grupy Radnych) 

9. Sprawy bieżące. 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

11. Zakończenie sesji.  

 

Do obrad dołączył Członek Rady, obecnych 20 osób 

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2022 (Projekt Zarządu) 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Głos zabrali: p. Marta Burzyńska, która przedstawiła uwagi Komisji Edukacji wobec 

pierwotnej uchwały o rozdysponowaniu środków na 2022 rok, p. Agnieszka Wantuch, która 

złożyła autopoprawkę do projektu uchwały, p. Mariusz Bembenek, p. Lech Mikulski, p. Mata 

Wodyńska, p. Piotr Klimowicz, który złożył dwie poprawki, p. Marzena Kopeć, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Ponownie głos zabrali: p. Lech Mikulski, który złożył i odczytał dwie poprawki do projektu 

uchwały, p. Marta Burzyńska, p. Marta Wodyńska, p. Agnieszka Wantuch, która złożyła 

poprawkę. 

W dalszej części dyskusji głos zabrali: p. Marcin Grega, p. Tomasz Friediger, p. Mariusz 

Bembenek, p. Paweł Potoczek, p. Marta Wodyńska, p. Piotr Klimowicz, p. Marta Burzyńska, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Edward Tarczałowicz, p. Ewa Bigosz – Lassota,  

p. Marzena Kopeć. 

 

Prowadzący obrady poddał pierwszą poprawkę p. Lecha Mikulskiego pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 1 głos; przeciw: 12 głosów; wstrzymujące: 6 głosów; 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący obrady poddał drugą poprawkę p. Lecha Mikulskiego pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 2 głosy; przeciw: 12 głosów; wstrzymujące: 4 głosy; 2 osoby 

nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący obrady poddał pierwszą poprawkę p. Piotra Klimowicza pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 12 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 6 głosów; 2 

osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Agnieszki Wantuch pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 3 głosy; 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 



Prowadzący obrady poddał drugą poprawkę p. Piotra Klimowicza pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 6 głosów; przeciw: 5 głosów; wstrzymujące: 8 głosów; 1 

osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 2 głosy; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXXIX/245/2021 

w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022- zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, p. Piotr Klimowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, 

p. Marta Wodyńska, p. Marta Burzyńska.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące: 2 głosy; 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIX/246/2021 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger.  

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 2 głosy; 

w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIX/247/2021w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 5. 

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

 



 

Głos zabrali: p. Marta Wodyńska, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIX/248/2021 w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2021 – zał. nr 6. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany stałej organizacji ruchu 

na ul. Kościelnej i Gzymsików projektem znak TA.460.2.3.2021 zaproponowanym przez 

Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie pismem znak TA.460.2.3.2021(3) z dnia  

5 maja 2021 r. (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger.  

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Tomasz Friediger, 

p. Lech Mikulski, p. Anna Pojałowska, p. Marzena Kopeć. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 11 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 7 głosów; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIX/249/2021w sprawie zaopiniowania zmiany stałej organizacji ruchu na ul. 

Kościelnej i Gzymsików projektem znak TA.460.2.3.2021 zaproponowanym przez Zarząd 

Transportu Publicznego w Krakowie pismem znak TA.460.2.3.2021(3) z dnia  

5 maja 2021 r. – zał. nr 7. 

 

Ad 8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie organizacji ruchu na ul. Chodowieckiego (Cichy 

Kącik) (Projekt Grupy Radnych) 

 

Projekt uchwały w imieniu Grupy Radnych przedstawiła p. Agnieszka Wantuch.  

 

Głos zabrali: p. Lech Mikulski, p. Agnieszka Wantuch, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIX/250/2021w sprawie organizacji ruchu na ul. Chodowieckiego (Cichy Kącik) – zał. 

nr 8. 

 

 

 

 

 



Ad 9. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda:  

- poinformował radnych o pracach związanych z remontem nowej siedziby Rady  

i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza. Omówił spotkanie ze Wspólnotą Mieszkaniową 

kamienicy przy pl. Inwalidów 6 oraz inspektorami i wykonawcami prac 

modernizacyjnych instalacji elektrycznej. 

- poruszył sprawę pierwszego filmu z cyklu „Wirtualne spacery po Krowodrzy”. Z uwagi 

na błędy merytoryczne, film nie został zaakceptowany do publikacji. Zaproponował dwa 

rozwiązania: pierwsze to ponowne nagranie i zmontowanie filmu z uwzględnieniem 

poprawek, a drugie to rezygnacja z filmu i stworzenie nowego zadania lub przeniesienie 

środków na inne zadanie. Jednocześnie podkreślił, że na realizację pierwszego filmu 

została wpłacona zaliczka, dlatego istnieje konieczność rozliczenia się z wykonawcą. 

Głos w sprawie zabrali radni: p. Marzena Kopeć, która omówiła prace nad nową wersją 

filmu z naniesionymi poprawkami oraz zaproponowała rezygnację z realizacji drugiego 

filmu poświęconego parkom, znajdującym się na terenie Dzielnicy V. Głos zabrali:  

p. Paweł Potoczek, p. Ewa Bigosz – Lassota, p. Mariusz Bembenek, Przewodniczący 

Rady p. Maciej Żmuda, p. Alina Obrębska, p. Lech Mikulski, Zastępca 

Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Marta Burzyńska. 

2.  Radny p. Mariusz Bembenek: 

- zgłosił ubytek w jezdni przy ul. Racławickiej 50, który wymaga załatania. 

3.  Radny p. Łukasz Mańczyk: 

- poinformował o upływającym terminie na składanie wniosków przez organizacje 

pozarządowe w konkursie ofert na realizację zadania na rzecz mieszkańców Dzielnicy V 

Krowodrza, finansowanego z budżetu Dzielnicy. 
          

Ad 10. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poprosił o zachowanie ostrożności w związku  

z panująca pandemią oraz poinformował, że kolejna sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza  

planowana jest na koniec sierpnia, w trybie stacjonarnie – zdalnym. 

 

Ad 11. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXIX sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 21.43. 

 

       Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                  Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


